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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI BISTRIŢA 
COMPARTIMENT PREGĂTIRE DOCUMENTE, 
CONTENCIOS 

 
PROCES-VERBAL 

încheiat azi 29.07.2021 în şedinţa ordinară  
a Consiliului local al municipiului Bistriţa 

 
 La şedinţa ordinară participă: consilierii locali ai municipiului Bistriţa, Primarul 
municipiului Bistrița – domnul Turc Ioan; Viceprimarul municipiului Bistriţa – domnul 
Hangan Sorin; Viceprimarul municipiului Bistriţa – domnul Stan Călin; 
Administratorul public al municipiului Bistriţa – domnul Peteleu Ioan; domnul Cincea 
Dumitru-Matei, director executiv, înlocuitorul Secretarului general al municipiului, 
Hriscu Luciana – director executiv adjunct Direcţia Edministraţie Publică, Juridic, 
Scurtu Nicolae – director executiv Direcţia Economică, Ionel Elena – consilier 
Direcţia Economică Venituri, Creţiu Ioan – director executiv Direcţia Servicii Publice; 
Sărmăşan Dan – director executiv adjunct Direcţia Servicii Publice; Dreptate Radu 
– director executiv Direcţia de Asistenţă Socială; Măgeruşan Oniţa - Direcţia de 
Asistenţă Socială, Rus Radu – şef serviciu la Direcţia Integrare Europeană; Ivaşcu 
Lia – director executiv Direcţia Tehnică; Anca Emil – şef ocol RPL Ocolul Silvic al 
Municipiului Bistriţa; Anca Maria – şef Serviciu Stare Civilă, Bilegan Daniela – şef 
Serviciu Urbanism, Frandeş Florin – director executiv Poliţia Locală Bistriţa, Rad 
Irinel – şef Serviciu de Protecţie Civilă şi Voluntariat pentru Situaţii de Urgenţă, 
Antoneac Adriana – director executiv Direcţia Educaţie, Turism, Petruse Iulia – 
director economic Centrul Cultural Municipal George Coşbuc Bistriţa, Mureşan 
Samfira şef Serviciu Audit Intern, Chirleşan Nicolae – director executiv Direcţia 
Comunicare, Cozma Adeline Cristina – consilierul primarului, Aluaş Florin – 
consilierul primarului, Cionca Terezia-Tanţa – consilier Compartimentul Pregătire 
Documente, Contencios; Morariu Dorina Maria – consilier Compartimentul Pregătire 
Documente, Contencios. 
 

Şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa a fost convocată 
prin Dispoziţia Primarului municipiului Bistriţa nr.220/22.07.2021, care a fost adusă 
la cunoştinţă publică prin publicare în mass-media locală afişare pe site-ul primăriei. 

 
Se intonează Imnul de stat al României. 
Preşedintele de şedinţă, domnul viceprimar Hangan Sorin face prezenţa 

consilierilor. Sunt prezenți 17 consilieri din 21 consilieri locali în funcție. Absenţi: Bria 
Dumitru Alexandru, Brici Tiberius Daniel, Săsărman Lucia Augusta, Elisei Radu 
Claudiu. Şedinţa este legal constituită. 

 
Domnul preşedinte de şedinţă Hangan Sorin supune atenţiei ordinea de zi 

care a fost completată prin Dispoziţia nr.227/27.09.2021: 
1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local al 

municipiului Bistriţa din data de 28.04.2021 
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2. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local al 
municipiului Bistriţa din data de 27.05.2021 

3. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local al 
municipiului Bistriţa din data de 07.06.2021 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului local, bugetului 
instituţiilor publice finanţate din venituri proprii şi subvenţii din bugetul local şi 
bugetul creditelor interne al municipiului Bistriţa pe Trim II 2021 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii – Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

5. Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei cu sarcini a unor cote de teren 
proprietatea societăților ECOMAS ENERGOSYSTEM SRL și INST-NISTOR 
SRL, situate în intravilanul municipiului Bistriţa, Drumul Cetății, în vederea 
înscrierii în domeniul public al municipiului Bistriţa și realizării accesului la noul 
cimitir municipal 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării și a prețului de vânzare a cotei de 

93/3363 părți teren, situat în intravilanul municipiului Bistriţa, strada Strâmbă nr.2, 
proprietate privată a municipiului Bistriţa, teren concesionat pentru extindere 
construcție 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 

- Aviz comisii – Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 
7. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul public al 

Municipiului Bistriţa a unor imobile-teren situate în municipiul Bistrița, având 
destinații de uz și interes public local 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii – Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea suprafeţelor pentru activităţile de 
măturat, spălat, stropirea şi întreţinerea căilor publice şi activităţile de 
colectare a cadavrelor animalelor de pe domeniul public şi predarea acestora 
către unităţile de ecarisaj sau către instalaţiile de neutralizare, prevăzute în 
Contractul nr.1/L/27.01.2016 încheiat de Municipiul Bistriţa cu Societatea 
SUPERCOM S.A. 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii – Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor pentru activităţile de măturat, 
spălat, stropirea şi întreţinerea căilor publice şi activităţile de colectare a 
cadavrelor animalelor de pe domeniul public şi predarea acestora către 
unităţile de ecarisaj sau către instalaţiile de neutralizare, prevăzute în 
Contractul nr.1/L/27.01.2016 încheiat de Municipiul Bistriţa cu Societatea 
SUPERCOM S.A. 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii – Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.122/02.08.2018 a Consiliului 
local al municipiului Bistrița pentru aprobarea Proiectului „Reabilitare şi 
modernizare Şcoala Gimnazială nr.4, Municipiul Bistriţa” şi a cheltuielilor legate de 
proiect 
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- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii – Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind activitatea de 
ridicare, transport, depozitare şi eliberare a autovehiculelor staţionate 
neregulamentar de pe domeniul public al municipiului Bistriţa 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii – Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Introducere 
teren în intravilan în vederea realizării unor case de locuit” în municipiul 
Bistriţa, str.Crizantemei 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii – Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local  

13. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliul Local al 
municipiului Bistrița, pentru a exercita calitatea de „Consilier responsabil cu 
afacerile UE” în „Rețeaua europeană a consilierilor regionali și locali ai UE” 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii – Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de Parteneriat 
dintre Municipiul Bistrița și Asociația Mocănița Transilvaniei, în vederea 
promovării elementelor de istorie și cultură ale cetății Bistrița 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii– Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

15. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
municipiului Bistriţa, pe anul 2021 

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii– Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării municipiului Bistrița la 
capitalul social al Societăţii AQUABIS S.A. Bistrița – Năsăud, cu un aport 
suplimentar în numerar în valoare de 57.000 lei, reprezentând 570  de acțiuni 
cu valoarea nominală de 100 lei/acțiune, lei in vederea execuţiei reţelei de 
alimentare cu apă in Slătiniţa – zona centrală, municipiul Bistriţa  

- iniţiator: Primarul municipiului Bistriţa 
- Aviz comisii– Comisiile de specialitate reunite ale Consiliului local 

17. Adresele Curţii de Conturi a României, Camera de Conturi Bistriţa-Năsăud 
nr.16983/28.06.2021 şi nr.18463/01.07.2021, înregistrate la Primăria 
municipiului cu nr.55561/29.06.2021 şi respectiv cu nr.57396/05.07.2021, prin 
care se comunicaţi Decizia nr.11/2020/II din 24.06.2021 de prelungire a 
măsurilor dispuse prin Decizia nr.11/15.06.2021 la UATM Bistriţa, precum şi 
Raportul de audit financiar în urma desfăşurării în perioada 01.04-31.05.2021 
a acţiunii de Audit financiar asupra conturilor anuale de execuţie bugetară ale 
UATM Bistriţa şi Decizia nr.9/30.06.2021 

18. Cererea unui grup de cetățeni din municipiul Bistrița, înregistrată la Primăria 
municipiului Bistrița cu nr.50940/14.06.2021, prin care se solicită modificare 
Hotărârii nr.153/2009 a Consiliului local al municipiului Bistrița, privind 
stabilirea unor măsuri de bună gospodărire a municipiului Bistriţa, în sensul 
interzicerii creșterii păsărilor de curte și a iepurilor în zona străzii Codrișor și 
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Informarea nr.57830/06.07.2021 întocmită de Poliția Locală a Municipiului 
Bistrița  

19. Diverse 
 
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi în integralitate şi se 

aprobă cu 17 voturi „pentru”.  
Rezultat Vot 

Da 17 

Nu 0 

Abţinere 0 

Au votat 17 

Nu au votat 0 

Absenţi 4 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs. 

Brici Tiberius-Daniel Abs. 

Burduhos Ionel Da  

Cicioc Ştefan Da  

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Abs. 

Filip Alexandru-Tudor Da  

Galben Silvia-Elisabeta Da  

Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Da  

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da  

Pavelean Nicolae Da  

Pugna Nicolae Da  

Ruşti Ioan Da  

Săcălean Oana-Andreea Da  

Săsărman Lucia-Augusta Abs. 

Stan Călin Da  

Stere Florentina-Ştefania Da  

Urîte Florin-Radu Da  

 
Se trece la primul punct al ordinii de zi – Întrebări şi interpelări adresate 

executivului de către consilierii locali. 
Doamna consilier Săcălean Oana Andreea – domnule primar, a trecut o iarnă 

de mandat, iar comercianţii din Piaţa Decebal au fost nevoiţi să caute soluţii să nu 
îşi îngheţe marfa, trece şi vara în care aceştia au fost nevoiţi să caute soluţii să nu li 
se strice marfa. Vă întreb domnule primar, până când comercianţii din Piaţa 
Decebal trebuie să caute soluţii de supravieţuire şi care vor fi măsurile concrete pe 
care le veţi lua pentru iarna viitoare, astfel încât producătorii să-şi vândă produsele 
într-un mod civilizat?  

Domnul consilier Pavelean Nicolae – pentru domnul primar am două puncte. 
Primul punct se referă la o problemă legată de traficul din Bistriţa care mi-a fost 
semnalată din partea multor cetăţeni. Aş vrea să ştiu dacă avem o strategie pe 
termen lung pentru fluidizarea traficului, dacă pot să pun aşa, pentru că dacă ne 
uităm la situaţia actuală putem să previzionăm pe viitor faptul că lucrurile se vor 
înrăutăţi, în sensul că dispar multe parcări, numărul de maşini înmatriculate în 
municipiul Bistriţa este şi a fost într-o continuă creştere, la bulevarde sau străzi noi 
nu cred că ne putem aştepta, iar centura Bistriţei până o vom avea va mai dura mult 
timp. În sensul ăsta aş dori să vin cu două mici propuneri pentru îmbunătăţirea 
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situaţiei pe termen scurt. Mă refer aici la ideea de vinerea verde care ştiu că a fost 
implementată deja în mai multe municipii din ţară cum ar fi la Cluj, unde ştiu că a 
fost implementată în sensul că s-au purtat discuţii şi s-a ajuns la o înţelegere cu 
compania de transport în comun pentru ca ziua de vineri să fie cu gratuitate pentru 
toată lumea pentru transportul în comun. Aş dori să vă rog să iniţiaţi o discuţie cu 
Compania Transmixt, la care şi eu îmi arăt deschiderea şi colegii din USR PLUS îşi 
arată deschiderea pentru discuţii în care putem să prezentăm avantajele atât pentru 
companie cât şi pentru cetăţenii municipiului Bistriţa şi pentru primărie, şi să 
demarăm şi la Bistriţa această idee sau să o implementăm, şi vinerea să fie gratuită 
pentru toată lumea pentru transportul cu autobuzele.  

O altă idee pe care vreau să v-o transmit este legată de mutarea trecerilor de 
pietoni în zona sensurilor giratorii. Avem şi un exemplu de bune practici, aş putea 
spune în zona prefecturii, sau zona Coroana mai bine spus, unde a fost mutată o 
trecere de pietoni şi ştim foarte bine că a fluidizat foarte bine zona respectivă. Adică 
trecerea de pietoni să fie la o distanţă mai mare decât sensul giratoriu. Acesta ar fi 
primul punct. 

Al doilea punct este referitor la o anumită situaţie legată de reabilitarea 
termică a blocurilor. Mi-a fost semnalat din partea unor locatari faptul că sunt câteva 
blocaje pentru câteva blocuri, în sensul că nu se pot executa lucrările de reabilitare, 
pentru că fie acoperişul, fie alte lucrări au fost executate deja, dar fără autorizaţie de 
construire. Şi acest lucru reprezenta un blocaj pentru reabilitarea termică. În sensul 
acesta vreau să vin cu o idee, sau să vă întreb ce ar putea să facă primăria ca să îi 
ajute pe locatarii din aceste blocuri. Şi vin şi cu o idee, poate că din aceeaşi sursă 
de finanţare care se foloseşte pentru reabilitarea termică, sau pentru proiectul de 
reabilitare termică a blocurilor, am putea să îi ajutăm pe cetăţeni să refacă 
acoperişul şi să-l transformăm într-un acoperiş verde, care ştiu că a fost deja o idee 
a dumneavoastră susţinută în campania de anul trecut şi pentru care pot să vă 
garantez că echipa URR PLUS va avea toată susţinerea.  

 
La şedinţă sunt 18 consilieri prezenţi. A venit domnul consilier Elisei 

Radu Claudiu. 
Domnul consilier Ciobănică Dumitru Daniel – pentru domnul primar aş avea 

două întrebări care vin din partea cetăţenilor. În campania electorală s-a susţinut 
ideea unor parcuri pentru animale. Şi iubitorii de animale şi cei care doresc acest 
lucru, pe lângă discuţia pe care am avut-o în luna ianuarie, ar vrea să ştie când s-ar 
putea inaugura un astfel de parc în municipiul Bistriţa.  

O a doua problemă, unde sunt pistele de biciclete, în speţă pe str.Împăratu 
Traian, sunt magazine care nu vor mai putea fi aprovizionate. Ce soluţii am putea să 
aducem în sensul ăsta, pentru aprovizionare, pentru că aprovizionarea lor se face 
din stradă? 

După ce am achiziţionat acea staţie de asfaltare, marea majoritate a 
cetăţenilor vor să vadă un plan pe care îl avem noi ca şi consiliu, ca şi administraţie, 
pentru asfaltarea străzilor în municipiul Bistriţa.  

Domnul consilier Urîte Florin Radu – o completare la intervenţia domnului 
consilier Pavelean. Cred că ar trebui analizat, sunt multe instituţii care îşi încep 
activitatea de la ora 9,00, s-a format această manieră şi în Bistriţa cum sunt de 
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obicei în oraşele mari sau din sud, şi atunci cred că s-ar impune ca inclusiv cei cu 
şcolile de şoferi care foarte mult încurcă traficul în orele de vârf, să aibă un program 
aş spune de la ora 9,00 la ora 15,00 şi eventual după ora 18,30. Pentru că ei chiar 
dacă ai program de la ora 8,00, încep de la 7,30, inclusiv pe Dealul Târgului, pe 
centuri, inclusiv în zone centrale efectiv blochează, pentru că e normal, sunt 
începători şi se fac cozi.  

Tot în ideea asta, totuşi cred că ar trebui purtate discuţii, nu ştiu la ce nivel, 
consiliu judeţean sau minister, să vedem dacă se găsesc soluţii pentru partea de 
înmatriculări, permise, dacă pot fi relocate, pentru că foarte mult din aglomeraţia 
asta se datorează celor care vin şi din afara judeţelor şi din judeţ, pentru aşi depune 
dosare pentru înmatriculări, eliberări şi tot ce mai au pe acolo. Deci ca şi propunere 
fac aceste observaţii.  

Domnul primar Turc Ioan – pentru doamna consilier Săcălean, iarna trecută 
sau înainte de debutul iernii, am intenţionat să închidem piaţa pe o formulă simplă 
cu panouri sandviş, să montăm nişte aparate pentru aer cald. Nu s-a putu, pentru 
că în context pandemic ar fi trebuit să închidem piaţa cu totul. Dacă ţineţi minte, au 
existat hotărâri ale Comitetului Naţional pentru Situaţii de Urgenţă, prin care s-a 
stabilit că pieţele închise se închid cu totul. De aceea, la solicitarea oamenilor din 
piaţă am renunţat să mai închidem piaţa tocmai pentru aşi desfăşura activitatea în 
continuare. Pentru acest an, pe buget, şi eu cred că reţineţi, pentru că aţi fost 
prezentă la dezbaterile pe buget, am prins suma de 50.000 de lei tocmai pentru 
închiderea pieţei şi montarea de sisteme pentru încălzire. Acest lucru se va face 
înspre toamnă, iarnă, deci nu înainte, pentru că în sine acest sistem este unul 
provizoriu, iar oamenii din piaţă, ei înşişi, nu doresc închiderea pieţei decât puţin 
înainte de debutul sezonului rece. Este o lucrare care nu ar trebui să ne ia foarte 
mult timp, adică se va face într-un termen scurt şi vă asigur că, aşa cum am şi 
pledat, acest lucru se va întâmpla atunci când va fi momentul.  

Pentru domnul consilier Pavelean Nicolae, un nou studiu de circulaţie, pentru 
că avem nevoie de un nou studiu de circulaţie, cel făcut de SERV CORPORATION 
este deja foarte vechi şi depăşit, se va face pe PNUD. Acum, ca şi măsuri pe care 
municipalitatea poate să le gândească în mod nemijlocit, continuarea străzii 
Colibiţei pe lângă linia ferată până în str.Lucian Blaga, este o soluţie de a da 
oraşului încă o arteră relativ importantă de transport. Avem în vedere regândirea 
proiectului pentru legătura dintre str.Gării şi str.Tărpiului. De asemenea, folosirea 
mijloacelor de transport în comun trebuie să devină atractivă pentru cetăţeni ca 
variantă de mobilitate modernă, iar pe Linia Verde autobuzele vor circula cu 
gratuitate, adică nu va exista nici un fel de cost pentru bistriţeni. Sigur, nu vor exista 
costuri pentru bistriţeni, municipalitatea va trebui să asigure practic costul de la 
bugetul local. Putem să ne gândim şi la o variantă cu vinerea ca zi de transport 
gratuită, dar vreau să vă spun că în oraşele în care acest lucru este reglementat nu 
există soluţie variantă de transport public în comun aşa cum urmează să aibă 
municipiul Bistriţa, după ce Linia Verde va urma să fie dată în exploatare. Vom sta 
bine din acest punct de vedere. E o discuţie pe care trebuie să o facem şi vis-a-vis 
de buget, pentru că şi vinerea gratuit presupune tot o acoperire de la bugetul local. 
Noi putem discuta cu transportatorul, dar răspunsul lui favorabil uşor de anticipat, va 
veni la pachet cu solicitarea de a acoperi costurile.  
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În ceea ce priveşte amenajarea trecerilor de pietoni la o distanţă mai mare de 
sensurile giratorii, este corect ceea ce spuneţi şi corespunde până la urmă 
reglementărilor din Codul Rutier. S-au făcut câteva asemenea intervenţii, vă pot da 
ca exemplu trecerea de pietoni de pe Bulevardul Independenţei, nu dau repere, ştiţi 
la ce mă refer, nu vreau ca să fac reclamă nimănui, dar aici trebuie să ţinem cont şi 
de fluxurile de pietoni. Am observat, fiind până nu foarte de mult director la Registrul 
Comerţului şi mergând des în zona respectivă, că oamenii continuă să treacă pe 
acolo. De asemenea, pot să vă spun că la capătul pietonalului acolo unde s-a 
eliminat trecerea pentru pietoni, fluxurile sunt la fel ca înainte, iar oamenii se expun 
categoric la riscuri. Deci această analiză trebuie făcută cât se poate de pertinent şi 
eu cred că ea ar trebui să rezulte şi dintr-un studiu de circulaţie.  

În ceea ce privesc blocajele care realmente apar atunci când discutăm 
despre blocuri la care s-a intervenit fără autorizaţie de construire, eu sunt de părere 
chiar dacă probabil colegii mei de la Serviciul de Urbanism şi nu numai, vor avea 
obiecţii, să mergem inclusiv pe soluţia, şi aici şi dumneavoastră ar trebui să vă 
spuneţi punctul de vedere şi să venim cu o hotărâre de consiliu local, ca anumite 
lucrări să le autorizăm. Asta înseamnă de exemplu pentru balcoane, inclusiv să 
concesionăm terenurile care sunt în domeniul public. E o soluţie care ştiu că s-a mai 
încercat. Nu am multe date, câţi oameni în urmă cu nu ştiu câţi ani de zile prin 2000 
şi ceva. Deci s-a mai încercat acest lucru, s-a dat un termen pentru ca oamenii să 
intre în legalitate. Acuma bineînţeles că dacă discutăm despre un balcon care 
depăşeşte mult ca şi volumetrie ceea ce s-a construit de la început, e tras de păr, 
nu poţi să faci acest lucru, dar sunt şi situaţii şi nu puţine, în care balcoanele, că 
despre ele discutăm în primul şi primul rând, sunt cât de cât apropiate în ceea ce 
priveşte aliniamentul cu balcoanele originale. Aşa că o să venim în consiliul local cu 
un asemenea proiect, ca iniţiativă a primarului după cum am precizat.  

În ceea ce privesc şarpantele, desigur aşteptăm şi ghidurile. Ar fi extraordinar 
ca terasele înierbate să fie eligibile pe bani europeni. Şi atunci, categoric că pe 
lângă anvelopare, desfacerea acoperişului construit fără autorizaţie, multe dintre ele 
sunt dea dreptul hidoase şi sunt şi periculoase, precum şi toxice, pentru că 
discutăm despre internit, un material de fapt interzis în Uniunea Europeană. Vom 
merge, avem în vedere acest lucru, este discutat cu colegii din primărie. Aţi sesizat 
un lucru foarte corect.  

Pentru domnul consilier Ciobănică, referitor la parcurile pentru animale, am 
discutat cu colegii de la Direcţia Servicii Publice, va fi amenajat un asemenea parc 
deocamdată în Schulerwald. Nu e uşor să identificăm zone în Bistriţa pentru diferite 
funcţiuni. Oraşul are o lipsă evidentă şi cronică de terenuri, nu doar proprietate 
publică, chiar şi dacă am fi dispuşi să cumpărăm terenuri, avem puţine variante. 
Vedem acest lucru căutând acum spaţii pentru parcări. De asemenea, cred că se 
poate amenaja încă un parc pentru câini, pentru animale de companie, în zona 
Codrişor, în zona ştrandului Codrişor. Deocamdată în nota aceasta oarecum este 
tangentă întrebarea dumneavoastră cu ceea ce urmează să vă spun, am bugetat 
cumpărarea acelor sisteme pentru pungi, în aşa fel încât să nu mai găsim situaţii 
neconforme prin oraş. Ele vor fi puse cu prioritate în parcul municipal, în alte 
parcuri, locuri de joacă pe axele de mobilitate. În Schulerwald cu siguranţă anul 
acesta, pentru că aşa s-a făcut discuţia. 
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Aprovizionarea magazinelor acolo unde sunt piste de biciclete, sigur că se 
face greu. Am spus nu o dată faptul că proiectul de piste pentru biciclete a fost făcut 
din păcate din birou, sunt destul de multe neconformităţi, am mai spus şi faptul că 
am să vă prezint toate modificările pe care le-am făcut la proiect şi nu sunt puţine, 
nu putem acoperi din păcate toate neajunsurile. O să vedem de la caz la caz ce se 
poate face, dar este limpede că nu putem să-i lăsăm pe oameni fără afaceri. 
Deocamdată am solicitat colegilor mei ca pistele pentru ciclişti să nu fie 
inscripţionate şi recepţionate. Ele au această calitate doar din momentul în care 
sunt inscripţionate şi recepţionate. Deocamdată rămân aşa cum sunt, tocmai pentru 
ca oamenii să poată să şi parcheze şi să-şi poată desfăşura activitatea cât de cât 
normal. 

În legătură cu staţia de mixturi asfaltice, ea urmează să fie instalată până la 
sfârşitul anului. Sper, în situaţia în care va merge repede soluţionarea contestaţiei, 
pentru că s-a făcut contestaţie, suntem în România şi avem o legislaţie care mai 
mult ne încurcă decât ne ajută în ceea ce priveşte achiziţiile publice. Ordinea de 
prioritate sunt străzile pentru care există documentaţii tehnice, pentru care există 
proiect tehnic şi evident studiu de fezabilitate care este urmat de proiect tehnic. De 
asemenea, am solicitat de la colegii de la Serviciul de cadastru să grăbească 
întabularea străzilor care se află în domeniul public, pentru a putea derula investiţii 
publice care înseamnă până la urmă şi asfaltarea acolo unde este apă şi canalizare 
şi extinderea reţelei de iluminat public.  

Domnul preşedinte de şedinţă Hangan Sorin – înainte de a intra în ordinea de 
zi propriu-zisă, vă supun aprobării câteva procese-verbale. 

Se supune la vot procesul-verbal al şedinţei ordinare a consiliului local din 
data de 28.04.2021, care se aprobă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 

Se supune la vot procesul-verbal al şedinţei ordinare a consiliului local din 
data de 27.05.2021, care se aprobă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 

Se supune la vot procesul-verbal al şedinţei extraordinare a consiliului local 
din data de 07.06.2021, care se aprobă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi 
„pentru”. 

 
Se trece la punctul 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei 

bugetului local, bugetului instituţiilor publice finanţate din venituri proprii şi 
subvenţii din bugetul local şi bugetul creditelor interne al municipiului Bistriţa 
pe trimestrul II anul 2021. 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor în funcţie. Avizul comisiilor de specialitate este favorabil. 
 Doamna consilier Săcălean Oana Andreea – o întrebare pentru executiv. 
Care estimaţi că va fi procentul de realizare a Secţiunii de dezvoltare din bugetul 
local al anului 2021, având în vedere procentul mic de realizare la 30.06.2021? Mai 
exact, la venituri avem un procent de 12,61% realizat, iar la cheltuieli 14,20%, şi ce 
lucrări vor fi finalizate până la sfârşitul anului? 
 Doamna director Ivaşcu Lia – este adevărat că avem o execuţie mică pentru 
dezvoltare, însă având în vedere că a fost o perioadă de întrerupere a lucrărilor pe 
perioada de iarnă, apoi a fost o perioadă pentru drumuri în care nu s-a putut lucra 
pentru că a fost perioada aceea ploioasă, lucrările în forţă au început abia în luna 
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mai. Astfel încât, pentru situaţiile de lucrări pe le-am primit pe luna mai şi iunie nu 
sunt făcute plăţi, prin urmare nu apar ca şi execuţie. Eu cred că deja lucrările au 
început şi că vom putea avea o execuţie relativ bună până la sfârşitul anului, însă 
trebuie să ţinem cont şi de faptul că noi am prevăzut acolo sume în buget pentru 
situaţia în care noi vom putea da avans pentru majoritatea lucrărilor mari care au 
bugetul mare. Execuţia acestor sume va putea fi făcută şi în funcţie de, dacă 
executanţii cer sau nu avans. Noi am prevăzut acolo avansul, însă el se poate sau 
nu acorda în funcţie de solicitarea executanţilor. Aşa încât, noi suntem în procedură 
cu mai multe proiecte mari pentru are noi am prevăzut sume pentru avans, însă 
dacă nu vor fi încheiate procedurile sau nu vor fi solicitat avansul, desigur că nu 
vom putea avea execuţia care ne-am propus-o. În rest, să sperăm că lucrările merg, 
noi acum aşa considerăm că pentru unele lucrări suntem în linie dreaptă pentru 
finalizare, la altele ca şi în mai multe situaţii sunt şi probleme de natură diferită, şi 
încercăm să le rezolvăm şi să avem execuţie.  

Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre în forma 
prezentată de iniţiator, şi se adoptă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 
 

Se trece la punctul 5 – Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei 
cu sarcini a unor cote de teren proprietatea societăților ECOMAS 
ENERGOSYSTEM S.R.L. și INST-NISTOR S.R.L., situate în intravilanul 
municipiului Bistrița, Drumul Cetății, în vederea înscrierii în domeniul public al 
municipiului Bistrița și realizării accesului la noul cimitir municipal. 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 11 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
calificate. Avizul comisiilor de specialitate este favorabil. 

Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre în forma 
prezentată de iniţiator, şi se adoptă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 
 

Se trece la punctul 6 – Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării și 
a prețului de vânzare a cotei de 93/3363 părți teren, situat în intravilanul 
municipiului Bistriţa, strada Strâmbă nr.2, proprietate privată a municipiului 
Bistriţa, teren concesionat pentru extindere construcție. 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 8 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
calificate. Avizul comisiilor de specialitate este favorabil. 

Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre în forma 
prezentată de iniţiator, şi se adoptă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 
 

Se trece la punctul 7 – Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei 
la domeniul public al Municipiului Bistriţa a unor imobile-teren situate în 
municipiul Bistrița, având destinații de uz și interes public local. 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 7 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
absolute. Avizul comisiilor de specialitate este favorabil. 

Preşedintele de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre în forma 
prezentată de iniţiator, şi se adoptă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 
 
 Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind  
modificarea suprafeţelor pentru activităţile de măturat, spălat, stropirea şi 



10 

întreţinerea căilor publice şi  activităţile de colectare a cadavrelor animalelor 
de pe domeniul public şi predarea acestora către unităţile de ecarisaj sau 
către instalaţiile de neutralizare, prevăzute în Contractul nr. 1/L/27.01.2016 
încheiat de Municipiul Bistriţa cu Societatea SUPERCOM S.A. 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 7 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor locali în funcție. 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: aviz favorabil cu 
17 voturi ”pentru” în comisiile reunite de ieri.  
 Intervenții, dacă sunt? Doamna Stere, vă rog! 
 Doamna consilier Stere Florentina-Ştefania: mulțumesc! Bună – ziua! Nu pot 
să nu observ faptul că cele două puncte, acest proiect de hotărâre și următoarul au 
făcut parte în ședința anterioară a consiliului local dintr-un singur proiect, iar 
propunerea mea, la momentul respectiv, era de a împărți cele două propuneri, de a 
face două proiecte de hotărâre. Cred că s-ar fi putut întâmpla acest lucru acum o 
lună, iar acele străzi care de acum încolo vor fi preluate de Supercom, puteau fi 
deja măturate și curățate de acum o lună. Dar oricum, felicitări! Acum s-a putut, deci 
n-a fost, practic, imposibil. Mulțumesc! 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:  da, e adevărat, 
sugestia vă aparține, doamna Stere, dar străzile să știți că au fost măturate, nu au 
fost lăsate murdare. Au fost măturate și până acum, doar că am vrut să aducem și 
suprafețele din contract, pentru că de șase ani de când a fost semnat contractul 
sigur, suprafețele au crescut și ele scriptic nu au fost reglementate, altfel nu au fost 
lăsate pline de gunoaie, au fost curățate și am confirmat operatorului, ați văzut, am 
pornit de la 50 și un pic la sută în noiembrie și am ajuns cam la 70% din total 
suprafețe care trebuie să le curețe, sperăm să crească să se apropie de 100%. Încă 
nu au capacitatea necesară pentru asta.  
 Doamna consilier Stere Florentina-Ştefania:  deci, să-nțeleg că Supercom    
le-a făcut gratuit până acum?  
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:  bineînețeles că 
le-au măturat, doar nu au stat murdare. Doar că nu erau corelate suprafețele din 
contract cu suprafețele reale. În 5 – 6 ani aceste lucruri sigur, se schimbă. Trebuia 
să le facă altcineva, le facem acuma, e bine. Sigur, la sugestia dumneavoastră am 
împărțit proiectul în două, deși prevăd același tip de lucrări și aceleași suprafețe.  
 Dacă  nu sunt alte intervenții, vot, vă rog! 

Rezultat Vot 

Da 18 

Nu 0 

Abţinere 0 

Au votat 18 

Nu au votat 0 

Absenţi 3 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs 

Brici Tiberius-Daniel Abs 

Burduhos Ionel Da  

Cicioc Ştefan Da  

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Da 

Filip Alexandru-Tudor Da  

Galben Silvia-Elisabeta Da 
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Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Da  

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da  

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae-Ioan Da  

Ruşti Ioan Da  

Săcălean Oana-Andreea Da  

Săsărman Lucia-Augusta Abs 

Stan Călin Da  

Stere Florentina-Ştefania Da  

Urîte Florin-Radu Da  

 Cu 18 voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat.  
  
 Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind  
modificarea tarifelor pentru activităţile de măturat, spălat, stropirea şi 
întreţinerea căilor publice şi  activităţile de colectare a cadavrelor animalelor 
de pe domeniul public şi predarea acestora către unităţile de ecarisaj sau 
către instalaţiile de neutralizare, prevăzute în Contractul nr. 1/L/27.01.2016 
încheiat de Municipiul Bistriţa cu Societatea SUPERCOM S.A. 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 7 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor locali în funcție. 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: aviz favorabil, în 
comisiile reunite de ieri, cu 12 voturi  ”pentru”, 3 voturi ”împotrivă” și 2 ”abțineri”.  
 Intervenții, dacă sunt? Domnul Florin Urîte, vă rog! 
 Domnul consilier Urîte Florin-Radu: mulțumesc, domnule președinte!  
 Deci vreau să-i fac o precizare colegei de la PMP, că proiectul de luna trecută 
a avut ca și solicitare inclusiv justificarea prețurilor, lăsând la o parte spargerea 
acelui proiect în două. Și evident că ni s-au adus lămuriri și mai ales faptul că mare 
parte din creșterea tarifelor, și e bine să știe cetățenii, a fost pentru că, Consiliul 
Județean și nu știu în ce măsură și ADI Deșeuri, au acceptat acele tarife de 
gestionare ale Vitaliei la groapă, deci este ponderea cea mai mare, pe lângă 
celelalte de impact, a salariului minim, pe lângă străzi suplimentare și așa mai 
departe. Evident, acuma ni s-au adus, apropo de Supercom, sigur că nu ne-au lăsat 
în aer, ca în alte zone. Încă de anul trecut am înțeles că trebuia, sau de mai bine de 
un an, trebuiau negociate sau, cel puțin, actualizate, dar au făcut parte, datorită 
acestor desincronizări din administrația trecută, deciziile care se iau la Consiliul 
Județean și deciziile care s-au luat la fosta administrație a primăriei. Mulțumesc! 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: da, alte 
intervenții, dacă sunt? Dacă nu, vot, vă rog! 

Rezultat Vot 

Da 14 

Nu 2 

Abţinere 2 

Au votat 18 

Nu au votat 0 

Absenţi 3 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs 

Brici Tiberius-Daniel Abs 

Burduhos Ionel Da  
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Cicioc Ştefan Da  

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Abț 

Filip Alexandru-Tudor Da  

Galben Silvia-Elisabeta Nu 

Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Da  

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da  

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae-Ioan Da  

Ruşti Ioan Da  

Săcălean Oana-Andreea Abț  

Săsărman Lucia-Augusta Abs 

Stan Călin Da  

Stere Florentina-Ştefania Nu 

Urîte Florin-Radu Da  

 Cu 14 voturi ”pentru”, 2 voturi ”împotrivă” și 2 ”abțineri” proiectul de hotărâre a 
fost adoptat. 
 
 Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
modificarea Hotărârii nr. 122/02.08.2018 a Consiliului local al municipiului 
Bistrița, pentru aprobarea Proiectului „Reabilitare şi modernizare Şcoala 
Gimnazială nr.4, Municipiul Bistriţa” şi a cheltuielilor legate de proiect 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 5 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor locali în funcție. 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: comisiile reunite,  
aviz favorabil cu 16 voturi  ”pentru” și o ”abținere”.  
 Intervenții, dacă sunt? Nu sunt, vă rog dați drumul la vot! Vă rog să votați, 
stimați colegi! 

Rezultat Vot 

Da 17 

Nu 0 

Abţinere 1 

Au votat 18 

Nu au votat 0 

Absenţi 3 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs 

Brici Tiberius-Daniel Abs 

Burduhos Ionel Da  

Cicioc Ştefan Da  

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Da 

Filip Alexandru-Tudor Da  

Galben Silvia-Elisabeta Da 

Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Da  

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da  

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae-Ioan Da  

Ruşti Ioan Da  

Săcălean Oana-Andreea Da  

Săsărman Lucia-Augusta Abs 

Stan Călin Abț 

Stere Florentina-Ştefania Da  
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Urîte Florin-Radu Da  

 Cu 17 voturi ”pentru” și o ”abținere”  proiect adoptat.  
 
 Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
aprobarea regulamentului privind activitatea de ridicare, transport, depozitare 
şi eliberare a autovehiculelor staţionate neregulamentar de pe domeniul 
public al municipiului Bistriţa 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 7 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor locali în funcție. 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:  aviz favorabil 
din comisiile reunite de ieri cu 15 voturi  ”pentru” și o ”abținere”.  
 Dacă sunt intervenții? Doamna Stere, vă rog! 
 Doamna consilier Stere Florentina-Ştefania: da, mulțumesc! 
 Îmi mențin poziția pe care am exprimat-o ieri și în ședința pe comisii, 
respectiv că acest proiect este unul foarte bun, inițiativa este foarte bună, însă cred 
că nu este momentul potrivit pentru că sunt lucrări în executare, încă nu există 
locuri de parcare care să fie asigurate pentru cetățeni, având în vedere numărul de 
locuri de parcare care vor lipsi ca urmare a pistelor de biciclete, astfel că din punctul 
meu de vedere ar putea da naștere unor abuzuri și a unor amenzi către cetățenii 
care efectiv nu vor avea unde să parcheze în oraș. E adevărat că sunt și anumiți 
cetățeni care parchează neregulamentar, însă cred că ar suferi prea mulți cetățeni 
pentru câțiva care fac excepție. Mulțumesc! 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:   da, și eu ca și 
ieri, am mai discutat aspectul ăsta, am dezbătut foarte mult proiectul nu doar ieri ci 
și în dezbatere publică și în discuțiile cu dumneavoastră de mai multe ori. Este 
nevoie de acest proiect de hotărâre, v-a spus și domnul primar că pistele nu vor fi 
marcate, ceea ce înseamnă că nu reprezintă încă o interdicție vis-a-vis de a parca 
pe ele, până nu se vor creea locuri suficiente de parcare și v-am spus că vom face 
prevenție minim o lună de zile, putem extinde și termenul de prevenție și nu se vor 
face abuzuri. Cei care se vor ocupa efectiv de această operațiune, vom discuta cu 
dânșii și vor sancționa doar pe cei care frizează bunul simț. Indiferent dacă avem 
locuri suficiente de parcare și în nici un oraș european nu sunt suficiente locuri de 
parcare, nu ne dă nimeni și nimic dreptul să parcăm pe spațiul verde sau pe 
trotuarul din fața scărilor de intrare într-o scară de bloc. Și în special pentru aceste 
tipuri de comportamente ne vom preocupa doar anul acesta. N-avem decât o 
mașină de ridicat, deci suntem limitați, nu vom putea sancționa chiar pe toți cei care 
frizează bunul simț încă. Dar sperăm că vom deveni un pic mai atenți cu cei din 
proximitatea noastră.  
 Era înscris domnul Munthiu, vă dau dacă vreți. Bun, vă rog, domnul Munthiu, 
lăsați, poate are o replică doamna consilier. Vă rog, doamna Stere.  
 Doamna consilier Stere Florentina-Ştefania: dacă puteți estima perioada cât 
aceste piste de biciclete vor rămâne nemarcate. Perioada de timp. Am înțeles că 
vor rămâne nemarcate, cât timp? O lună, două, trei? Până când se vor asigura 
locuri de parcare cred că este prea lungă perioada, pentru că știm ce presupune 
construcția de părcări ce se intenționează. Mulțumesc! 
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 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: sunt doar 
anumite zone și anumite segmente, v-am explicat ieri pe larg, doamna consilier, 
fierbinți. Dacă luăm, de exemplu, strada C.R. Vivu care am și asfaltat-o recent și 
care în zilele următoare vom și trasa, n-avem, probabil vom rezolva ceea ce 
înseamnă deficitul de parcări în maxim 60 de zile. Deci nu va fi cazul să amânăm 
mai mult de atât.  Vom lua zonă cu zonă, doamna Stere, asta e. 
 Da, domnul primar vrea să intervină, vă rog, domnul primar! 
 Domnul Ioan Turc – Primarul municipiului Bistrița: stimați consilieri, am 
observat o eroare materială în titlul acestui proiect de hotărâre și vă rog să fiți de 
acord cu o corecție, nu neapărat cu modificare.  
 Deci, proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentului privind activitatea 
de ridicare, transport, depozitare şi eliberare a autovehiculelor staţionate 
neregulamentar, nu ”de pe  domeniul public”, ci ”pe domeniul public” al municipiului 
Bistriţa. Și corelativ și la articolul 1, desigur.  
 Domnul consilier Munthiu Cristiean: da, cred că purtăm o discuție care nu-și 
are sensul. După lege, a parca ilegal mașinile este infracțiune. Cred că e normal ca 
această infracțiune să fie sancționată așa cum zice legea. Deci nu cred că clemență 
sau faptul că nu are unde parca și de-aia blochează drumul, nu cred că asta face 
parte din comportamentul normal al unui cetățean din oraș. Nu te oprește nimeni să 
parchezi acolo unde găsești loc. Dacă nu găsești loc, te mai învârți, asta e 
realitatea, așa se întâmplă peste tot în lume. Cred că am transformat povestea asta 
cu parcările, cu dreptul la parcare și așa mai departe într-o faga interminabilă. 
Construim o linie verde, construim piste de biciclete – de ce? Ca să descurajăm 
traficul cu automobile, ca să descurajăm două automobile de familie sau trei 
automobile de familie și toate treburile astea. Cred că dacă vrem să trăim într-o 
lume normală, trebuie să ne gândim la soluții normale. Adică așteptăm până facem 
la loc toate parcările pierdute, pentru că am făcut piste de biciclete. De ce am făcut 
pistele de bicicletă? De ce facem linia verde? Facem linia verde ca să încurajăm 
transportul public și transportul ecologic, și-n același timp ne gândim cum să facem 
ca numărul celor care circulă cu mașinile să rămână același. Cred că nu-nțelegem, 
cred că e un non sens. Adică cheltuim niște foarte mulți bani ca să facem orașul 
ăsta mai curat, mai ecologic și mai civilizat, și-n același timp încercăm, pentru 
chestiuni da, într-adevăr, e foarte, e foarte electoral subiectul ăsta. Tot timpul vor fi 
unii care vor spune: vai, n-am unde parca. Și pe mine mă deranjează, mai mult 
decât pe oricare altul, că eu, spre deosebire de alții, trebuie să parchez aproape de 
locurile unde mă deplasez, întâmplător nu pot să merg prea bine, dar în același 
timp, dacă nu găsesc loc de parcare, caut altă soluție și gata.  
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:  da, mulțumesc! 
Domnul primar vrea să intervină.   
 Domnul Ioan Turc – Primarul municipiului Bistrița:  da, mulțumesc, domnule 
președinte! Domnule consilier, în orice loc civilizat din lumea asta, un asemenea 
proiect care, prin intervențiile făcute pe axele de mobilitate, elimină locuri de 
parcare, s-ar fi presupus automat și un proiect corelativ de compensare, măcar 
parțială, a locurilor de parcare care se pierd, lucru care nu s-a întâmplat. Noi nu am 
găsit în primărie proiecte pentru construirea de parcări. Ori comportamentele nu se 
schimbă de azi pe mâine. Bineînțeles că ne dorim ca oamenii să folosească cât mai 
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mult bicicleta, sigur că ne dorim să folosească cât mai mult transportul în comun, pe 
măsura ce și calitatea transportului în comun va crește. Dar erori s-au făcut și noi 
trebuie să ținem cont de ele. Un singur exemplu: și autobuzul - transportul în 
comun, și bicicleta sunt variante alternative la mașină. Ele se dublează. Adică merg 
pistele pentru cicliști pe traseul autobuzelor, ceea ce e pur și simplu aproape 
inacceptabil în altă parte. Avem obligația de a găsi soluții, care nu sunt ieftine, 
pentru a face parcări repede. Nu putem să le spunem oamenilor: de mâine folosești 
doar autobuzul sau doar bicicleta, e limpede. Un nivel de toleranță ținând cont de 
context, trebuie să existe. Oamenii nu sunt vinovați pentru faptul că vechea 
administrație, îmi pare rău, nu a gândit nici un proiect de compensare a locurilor de 
parcare care se pierd.  
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:   da, domnul 
Filip, mai doriți, erați înainte, ok, apăsați! 
 Domnul consilier Filip Alexandru – Tudor: da, vroiam să spun legat de pistele 
de biciclete și locurile de parcare, educația se face cu buna sau cu forța. La nivel 
european se încearcă educarea populației. Toți banii ăștia europeni prin care s-au 
făcut piste de biciclete, linia verde, în momentul în care s-a aprobat așa ceva, 
credeți că ei nu știau c-o să dispară atâtea locuri de parcare? Erau perfect 
conștienți, pentru că în esență ăsta a fost și scopul – ca lumea să fie încurajată să 
treacă la mijloace de deplasare alternative.  Deci esența finațărilor de acest gen, 
aici țintește. Acum într-adevăr, parcările rezidențiale nu cred că au dispărut, din 
cunoștințele mele. Primăria la momentul acesta, eu vorbesc realist, sunt un om 
destul de realist, are o misiune aproape imposibilă – să asigure același număr care 
a dispărut, de locuri de parcare, să fie create din nou. Deci o să fie aproape 
imposibil. Trebuie să înțelegem, trecem la un nivel de educație, eu am să fiu primul 
care am să renunț la mașină și am să vin cu bicicleta la serviciu și la primărie în 
momentul în care o să fie marcate, o să fie posibilitatea să circulăm pe ele și așa 
mai departe. Deci, dacă vrem să călcăm în lumea bună, trebuie să acceptăm 
lucrurile acestea. Un alt aspect este momentul la care poți să calci în lumea bună 
sau nu. Aici vechea administrație, accesând și abordând această filozofie, cum că 
noi suntem pregătiți să facem pasul către mersul pe bicicletă, către altceva, cred că 
s-au grăbit un pic. Dar acum este prea târziu. Fondurile au venit, investițiile au venit, 
le-am asumat și trebuie să ne comportăm ca atare. Vă mulțumesc! 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:   da, mulțumesc! 
Domnul Ciobănică! 
 Domnul consilier Ciobănică Dumitru Daniel: eu cred că dezbatem foarte mult 
situația asta a parcărilor. Într-adevăr dispar foarte multe locuri de parcare, dar să nu 
uităm că foarte mulți cetățeni au, în speță, pe familie undeva la trei mașini plus 
mașina de serviciu. Și aici ar trebui să ne îndreptăm un pic atenția. Adică o familie 
dacă își închiriază patru locuri de parcare cu 180 de lei, eu cred că administrația 
locală nu este obligată ca să ofere pentru fiecare familie patru locuri de parcare. 
Dacă vrem să mergem în direcția verde și civilizată, cred că o mașină e suficientă 
pentru fiecare cetățean să aibă un abonament de bun simț, cum îl face 
administrația. Dacă-și permite să-și cumpere mai multe mașini, să plătească și 
locurile de parcare care sunt suplimentare. E o variantă la care ar trebui să ne 



16 

gândim, pentru că noi, ca să mergem în direcția asta de transport în comun și 
verde, va trebui să găsim și soluții în sensul ăsta.  
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:   da, mulțumesc! 
Dacă nu sunt alte intervenții? Domnul Cincea! 
 Domnul Cincea Dumitru – Matei – director executiv Direcția Administrație 
Publică, Juridic – înlocuitorul de drept al Secretarului general al municipiului la 
această ședință: aș solicita eu o lămurire de la doamna consilier Stere – înțeleg că 
solicitarea dumneavoastră este de amânare a aprobării proiectului sau de 
modificare în sensul introducerii unui termen de intrare în vigoare? 
 Doamna consilier Stere Florentina – Ștefania:  nu, nicidecum. Am spus ieri că 
nu solicit completarea proiectului de hotărâre, ci doar îmi exprim aceste temeri și 
poziția noastră, și poziția mea personală față de acest proiect. Mulțumesc! 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:  bun, dați drumul 
la vot, vot pe proiect cu corectura pe care a făcut-o inițiatorul.  

Rezultat Vot 

Da 17 

Nu 0 

Abţinere 1 

Au votat 18 

Nu au votat 0 

Absenţi 3 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs 

Brici Tiberius-Daniel Abs 

Burduhos Ionel Da  

Cicioc Ştefan Da  

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Da 

Filip Alexandru-Tudor Da  

Galben Silvia-Elisabeta Da 

Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Da  

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da  

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae-Ioan Da  

Ruşti Ioan Da  

Săcălean Oana-Andreea Da  

Săsărman Lucia-Augusta Abs 

Stan Călin Da 

Stere Florentina-Ştefania Abț 

Urîte Florin-Radu Da  

 Cu 17 voturi ”pentru” și o ”abținere”  proiectul a fost adoptat.  
 
 Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului Urbanistic Zonal  "Introducere teren în intravilan în 
vederea realizării unor case de locuit " în municipiul Bistrița, str. Crizantemei 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 7 articole şi se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor locali în funcție. 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: 16 voturi  
”pentru” în comisiile reunite,  și o ”abținere”, deci aviz favorabil.  
 Dacă sunt intervenții pe marginea acestui proiect?  
 Dacă nu, vă rog dați drumul la vot! 
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Rezultat Vot 

Da 18 

Nu 0 

Abţinere 0 

Au votat 18 

Nu au votat 0 

Absenţi 3 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs 

Brici Tiberius-Daniel Abs 

Burduhos Ionel Da  

Cicioc Ştefan Da  

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Da 

Filip Alexandru-Tudor Da  

Galben Silvia-Elisabeta Da 

Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Da  

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da  

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae-Ioan Da  

Ruşti Ioan Da  

Săcălean Oana-Andreea Da  

Săsărman Lucia-Augusta Abs 

Stan Călin Da 

Stere Florentina-Ştefania Da 

Urîte Florin-Radu Da  

 Cu 18 voturi ”pentru” - proiect adoptat.  
 
 Se trece la punctul 13 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
desemnarea unui reprezentant al Consiliul Local al municipiului Bistrița, 
pentru a exercita calitatea de ”Consilier responsabil cu afacerile UE” în 
”Rețeaua europeană a consilierilor regionali și locali ai UE” 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul secret al 
majorităţii consilierilor locali în funcție. 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: comisiile reunite, 
aviz favorabil cu 13 voturi  ”pentru” și 4 ”abțineri”.  
 Dacă sunt intervenții? Da, va fi vot secret al proiectul ăsta. Doamna Stere 
Ștefania! 
 Doamna consilier Stere Florentina – Ștefania: da, mulțumesc! Aici am solicitat 
și ieri o completare a acestui proiect în sensul  numirii unui reprezentant din 
Consiliul local al municipiului Bistrița pe o perioadă de 6 luni, astfel încât mai mare 
parte din consilierii aleși să poată să reprezinte municipiul Bistrița ca și consilier 
responsabil cu afacerile UE în Rețeaua europeană a consilierilor regionali și locali 
pentru a asigura transparență și oarecare egalitate. Mulțumesc! 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: înțeleg că 
refaceți propunerea de ieri? Am înțeles. Altfel, transparență este, doamna consilier, 
puteți să faceți și alte propuneri, dar personal, nu neapărat că am ceva împotrivă, 
dar cred că în șase luni abia vede ce trebuie să facă și domnia sa acolo sau dacă 
are voie să deschidă gura. După șase luni dacă îl schimbăm – ce facem? Nu 
pricepe nimic. Dar sigur că supun propunerea dumneavoastră la vot, propunerea 
deschisă, votul pe proiect secret.  
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 Vă rog să votați propunerea doamnei consilier Stere.  
Rezultat Vot 

Da 6 

Nu 4 

Abţinere 8 

Au votat 18 

Nu au votat 0 

Absenţi 3 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs 

Brici Tiberius-Daniel Abs 

Burduhos Ionel Da  

Cicioc Ştefan Abț 

Ciobănică Dumitru-Daniel Abț 

Elisei Radu-Claudiu Da 

Filip Alexandru-Tudor Abț 

Galben Silvia-Elisabeta Da 

Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Nu  

Macarie Doina Nu 

Mathe Attila Abț 

Munthiu Cristiean Nu  

Pavelean Nicolae Abț 

Pugna Nicolae-Ioan Nu 

Ruşti Ioan Abț 

Săcălean Oana-Andreea Da  

Săsărman Lucia-Augusta Abs 

Stan Călin Abț 

Stere Florentina-Ştefania Da 

Urîte Florin-Radu Abț  

 Cu 6 voturi ”pentru”, 4 voturi ”împotrivă” și 8 ”abțineri” propunerea doamnei 
consilier nu a trecut.  
 Vot pe proiect în forma prezentată de inițiator. Votul este secret, vă rog să 
votați! 

Rezultat Vot 

Da 15 

Nu 0 

Abţinere 3 

Au votat 18 

Nu au votat 0 

Absenţi 3 

Total 21 

 Cu 15 voturi ”pentru” și 3 ”abțineri” proiectul a fost adoptat.  
 
 Se trece la punctul 14 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Acordului de Parteneriat dintre Municipiul Bistrița și 
Asociația Mocănița Transilvaniei, în vederea promovării elementelor de istorie 
și cultură ale cetății Bistrița 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 5 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorităţii consilierilor locali în funcție. 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: 17 voturi 
”pentru” aviz favorabil în comisiile reunite de ieri. 
 Dacă sunt intervenții? Nu. Vă rog să dați drumul la vot! 

Rezultat Vot 

Da 18 

Nu 0 

Abţinere 0 
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Au votat 18 

Nu au votat 0 

Absenţi 3 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs 

Brici Tiberius-Daniel Abs 

Burduhos Ionel Da  

Cicioc Ştefan Da  

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Da 

Filip Alexandru-Tudor Da  

Galben Silvia-Elisabeta Da 

Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Da  

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da  

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae-Ioan Da  

Ruşti Ioan Da  

Săcălean Oana-Andreea Da  

Săsărman Lucia-Augusta Abs 

Stan Călin Da 

Stere Florentina-Ştefania Da 

Urîte Florin-Radu Da  

 Cu 18 voturi ”pentru” - proiect adoptat.  
 
 Se trece la punctul 15 de pe ordinea de zi (completare): Proiect de 
hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al municipiului 
Bistriţa, pe anul 2021 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 10 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorităţii consilierilor locali în funcție. 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: aviz favorabil din 
comisiile reunite de ieri cu 13 voturi ”pentru” și 4 ”abțineri”. 
 Dacă sunt intervenții? Domnul primar, vă rog! 
 Domnul Ioan Turc – Primarul municipiului Bistrița: da, domnule președinte! 
 O modificare la Capitolul 70.02.50 ”Alte servicii în domeniul locuințelor, 
serviciilor și dezvoltării comunale” – la poziția 99.18 PUZ Parcare zona Mihai 
Eminescu se va modifica și va avea următoarea denumire ”PUZ Centrul istoric” 
sumele rămânând neschimbate. Este o modificare pe care o propun ca urmare a 
discuției pe care am avut-o cu colegii din Serviciul de urbanism și cu domnul 
arhitect Guttmann care ne-a fost oaspete ieri. Cel mai bun exemplu pe care pot să-l 
dau, de neconcordanță dintre PUZ – ul adoptat în anul 2009, deci de mult timp, cu 
obiectivele noastre, este faptul că parcela pe care este amenajată parcarea la sol 
de pe strada Lupeni este neconstruibilă, în condițiile în care avem o criză clară de 
terenuri, cu atât mai mult în zona centrală, eu cred că trebuie să reglementăm acest 
lucru, iar tehnic nu putem s-o facem decât printr-un nou plan de urbanism zonal. Nu 
ne referim doar la funcțiuni legate de parcări, ne referim și la alte elemente care, 
bineînțeles că trebuie să concure pentru a avea un PUZ pentru anul 2021 și mai 
ales pentru ceea ce ne propunem pentru viitor. Mulțumesc! 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: da, domnul 
arhitect Guttmann a fost arhitectul șef al Sibiului. 
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 Dacă nu sunt alte intervenții, vă rog să dați drumul la vot cu, mă rog, 
modificarea propusă de domnul primar.  

Rezultat Vot 

Da 14 

Nu 0 

Abţinere 4 

Au votat 18 

Nu au votat 0 

Absenţi 3 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs 

Brici Tiberius-Daniel Abs 

Burduhos Ionel Abț 

Cicioc Ştefan Da  

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 

Elisei Radu-Claudiu Abț 

Filip Alexandru-Tudor Da  

Galben Silvia-Elisabeta Abț 

Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Da  

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da  

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae-Ioan Da  

Ruşti Ioan Da  

Săcălean Oana-Andreea Da  

Săsărman Lucia-Augusta Abs 

Stan Călin Da 

Stere Florentina-Ştefania Abț 

Urîte Florin-Radu Da  

 Cu 14 voturi ”pentru”  și 4 ”abțineri”- proiect adoptat.  
 
 Se trece la punctul 16 de pe ordinea de zi (completare): Proiect de 
hotărâre privind aprobarea participării municipiului Bistrița la capitalul social 
al societăţii comerciale “Aquabis” S.A. Bistrița – Năsăud, cu un aport 
suplimentar în numerar în valoare de 57.000 lei, reprezentând 570  de acțiuni 
cu valoarea nominală de 100 lei/acțiune, în vederea execuţiei reţelei de 
alimentare cu apă in Slătiniţa – zona centrală, municipiul Bistriţa 
 Proiectul de hotărâre cuprinde 6 articole şi se adoptă cu votul deschis al 
majorităţii consilierilor locali în funcție. 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: comisiile reunite 
de ieri au dat aviz favorabil cu 17 voturi ”pentru”. 
 Intervenții dacă sunt? Nu sunt. Vă rog să dați drumul la vot. 

Rezultat Vot 

Da 18 

Nu 0 

Abţinere 0 

Au votat 18 

Nu au votat 0 

Absenţi 3 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs 

Brici Tiberius-Daniel Abs 

Burduhos Ionel Da  

Cicioc Ştefan Da  

Ciobănică Dumitru-Daniel Da 
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Elisei Radu-Claudiu Da 

Filip Alexandru-Tudor Da  

Galben Silvia-Elisabeta Da 

Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Da  

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da  

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae-Ioan Da  

Ruşti Ioan Da  

Săcălean Oana-Andreea Da  

Săsărman Lucia-Augusta Abs 

Stan Călin Da 

Stere Florentina-Ştefania Da 

Urîte Florin-Radu Da  

 Cu 18 voturi ”pentru” - proiect adoptat.  
  Se trece la punctul 17 de pe ordinea de zi: Adresele Curţii de Conturi a 
României, Camera de Conturi Bistriţa-Năsăud nr.16983/28.06.2021 şi 
nr.18463/01.07.2021, înregistrate la Primăria municipiului cu                             
nr. 55561/29.06.2021 şi respectiv cu nr. 57396/05.07.2021, prin care se 
comunica Decizia nr.11/2020/II din 24.06.2021 de prelungire a măsurilor 
dispuse prin Decizia nr.11/15.06.2021 la UATM Bistriţa, precum şi Raportul de 
audit financiar în urma desfăşurării în perioada 01.04 - 31.05.2021 a acţiunii de 
Audit financiar asupra conturilor anuale de execuţie bugetară ale UATM 
Bistriţa şi Decizia nr.9/30.06.2021 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință:  v-au fost puse 
la dispoziție pentru a lua act de conținutul acestor documentații. 
 
 Se trece la punctul 18 de pe ordinea de zi: Cererea unui grup de cetățeni 
din municipiul Bistrița, înregistrată la Primăria municipiului Bistrița cu 
nr.50940/14.06.2021, prin care se solicită modificarea Hotărârii nr.153/2009 a 
Consiliului local al municipiului Bistrița, privind stabilirea unor măsuri de 
bună gospodărire a municipiului Bistriţa, în sensul interzicerii creșterii 
păsărilor de curte și a iepurilor în zona străzii Codrișor și Informarea 
nr.57830/06.07.2021 întocmită de Poliția Locală a Municipiului Bistrița 
 Domnul Viceprimar Sorin Hangan – Președintele de ședință: de asemenea și 
Cererea nr. 65064 de ieri, din 28.07.2021 a domnului Nicoară Nistor Vasile, a 
celui care crește găini, din municipiul Bistrița, care anexează alte 45 de cereri ale 
unor cetățeni din municipiu care solicită menținerea actualelor zone pentru 
creșterea animalelor de fermă.  
 Nu am votat ieri în comisii absolut nimic. Ceea ce v-aș cere, să formulăm un 
răspuns acestor cetățeni în sensul în care soluționarea acestor cereri presupune 
elaborarea unui proiect de modificare a Hotărârii 153, s-o aducem în consonanță cu 
noile vremuri și sigur că un astfel de proiect care să modifice Hotărârea nr.153 din 
2009 probabil că îl vom dezbate într-o ședință a comisiilor reunite la început de lună 
sau în comisia juridică la început de lună și sigur că un astfel de proiect își va urma 
calea potrivit prevederilor Legii nr.52 din 2003 privind transparența decizională, cu o 
analiză complexă a situației și a măsurilor care se impun pe străzile municipiului și 
va fi pus în consultare publică și vom face și o dezbatere pe tema asta.  
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 Deci votul pe care vi-l cere este să răspundem, să trimitem astfel de răspuns 
cetățenilor - că trebuie să le spunem ceva. Da, vă rog să dați drumul la vot, cine 
este pentru a le răspunde în sensul ăsta cetățenilor? 

Rezultat Vot 

Da 15 

Nu 0 

Abţinere 2 

Au votat 17 

Nu au votat 1 

Absenţi 3 

Total 21 

Observaţii 

Bria Dumitru Alexandru Abs 

Brici Tiberius-Daniel Abs 

Burduhos Ionel Abț  

Cicioc Ştefan Da  

Ciobănică Dumitru-Daniel Nu a votat 

Elisei Radu-Claudiu Abț 

Filip Alexandru-Tudor Da  

Galben Silvia-Elisabeta Da 

Hangan Sorin Da  

Hudrea Daniela-Maria Da  

Macarie Doina Da 

Mathe Attila Da 

Munthiu Cristiean Da  

Pavelean Nicolae Da 

Pugna Nicolae-Ioan Da  

Ruşti Ioan Da  

Săcălean Oana-Andreea Da  

Săsărman Lucia-Augusta Abs 

Stan Călin Da 

Stere Florentina-Ştefania Da 

Urîte Florin-Radu Da  

 15 voturi ”pentru”, 2 ”abțineri”, un coleg nu a votat – vom face acest demers și 
le vom răspunde cetățenilor care ne-au înaintat aceste cereri și petiții. 
 Vă mulțumesc, stimați colegi, să aveți un week-end plăcut, o vacanță frumoasă 
până la următoarea întâlnire care s-ar putea să fie săptămâna viitoare, să avem o ședință 
extraordinară, dar probabil că dacă mulți dintre colegi - vom discuta cu fiecare dintre 
dumneavoastră în parte - veți fi în vacanță, probabil vom face online, va fi mult mai facil să 
vă conectați pentru 45 de minute oriunde v-ați afla. Și probabil că vom proceda de aceeași 
manieră și cu ordinara de la sfârșitul lunii august. 

Preşedintele de şedinţă, domnul Viceprimar Sorin Hangan  declară închise lucrările 
şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului Bistriţa din data de 29.07.2021. 
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